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آینده مبهم سرمربی تیم ملی فوتبال
شرایطی که برای سرمربی تیم ملی فوتبال 
ایران رقم خورده اس��ت آینده او را در ابهام فرو 
برده. او بزودی به ایران بازمی گردد اما مشخص 
نیست سکوتش را خواهد شکست یا نه. به نقل 
از مهر، معمولا کی روش اینگونه نبود که امروز 
هس��ت، او جواب  »های« را با »هوی« می داد، 
با این حال اما این روزها که برخی منتقدانش 
برای فرار از پاس��خگویی به افکار عمومی پس 
از شکس��ت، کی روش را با عباس آقا مقایس��ه 
می کنند هم او سکوت کرده است و این سکوت 
مرموز اس��ت، بیش��تر به آرامش قبل از توفان 
می  ماند. کی روش آرزوی منچس��تر را دارد اما 
ظاهرا منچس��تر آرزوی ک��ی روش را ندارد، او 
درگیر با شیاطین س��رخ است و البته منتظر 
و کمی��ن کرده. کارلوس در انتظار فروردین ماه 
است تا بداند رئیس فدراسیون دقیقا چه کسی 
خواهد بود. دقیقا کدام رئیس به آن صندلی تکیه 
می زن��د؟ برخی مربیان داخلی هم روی مغز او 
رژه می روند، در آن سو الاهلی مصر در نزدیکی 
اه��رام ثلاثه به او پیش��نهاد مربیگری داده که 
خودش به تنهایی برای کی روش ناراحت کننده 
است، او رویای منچس��تر دارد اما الاهلی به او 
پیشنهاد مربیگری می دهد. کی روش بزودی به 
ایران می آید و خبرهای ریز و درش��ت و حتی 
پش��ت پرده ه��ا را خبردار می ش��ود.اما فرمول 
کی روش چیس��ت؟ آیا دنبال بهانه می گردد و 
می رود؟ منتقدان می گوین��د: کجا برود؟ کجا 
بیش��تر از ایران به او پول می دهند؟ موافقانش 
می گویند خدا نکنه ب��رود، او رد پایی در ایران 
در اس��تفاده از جوان ها و  نوع فرماندهی باقی  
گذاشته که می تواند مربیان زیادی بسازد. او باید 
بماند و بازهم در تزریق ش��جاعت با برنامه به 
ما چیزهای بیشتری بیاموزد. آنچه مسلم است 
اینکه کی روش در حال تصمیم گیری است. او 
در حال کوش��یدن برای پیدا ک��ردن راه آینده 

است. باید صبر کرد و دید.

نمی توانید برای فدراسیون 
سرپرست بگذارید

رئیس فدراس��یون فوتب��ال در واکنش به 
صحبت ه��ای س��جادی ک��ه گفته ب��ود برای 
فدراس��یون سرپرس��ت می گذاری��م، گف��ت: 
اساسنامه فدراسیون فوتبال با سایر فدراسیون ها 
فرق می کند و وزی��ر نمی تواند تغییری ایجاد 
کند. رئیس فدراسیون فوتبال درباره برگزاری 
مجمع فدراس��یون در اردیبهش��ت ماه و اینکه 
س��جادی، معاون وزیر ورزش گفت��ه بود باید 
سرپرس��ت فدراسیون تا زمان انتخابات تعیین 
شود، تاکید کرد: اساسنامه ما و حتی اساسنامه 
هیات ها به این صورت اس��ت که وقتی ریاست 
هیات ه��ا بع��د از 4 س��ال تمام می ش��ود، با 
سرپرستی اداره نمی شود. بالاترین مقامی که در 
فوتبال وجود دارد، مجمع فدراسیون است. برای 
همین باید قبل از مجمع انتخابات یک مجمع 
عادی می گذاشتیم که تعیین تکلیف می کردیم 
که با توجه به تاخیر در مجمع عادی، به 2 ماه 
زمان نیاز داش��تیم تا در اسفندماه انتخابات را 
برگزار کنیم ولی مجمع تصمیم گرفت به خاطر 
این تاخیر انتخابات در اردیبهشت برگزار شود. 
وی ادامه داد: برای همین به هیچ عنوان به این 
شکل نیس��ت که رئیس فدراسیون کنار برود 
و سرپرس��ت بیاید. حکم رئیس فدراسیون را 
مجمع می دهد نه ش��خص خاصی. اساسنامه 
فدراس��یون فوتبال با س��ایر فدراسیون ها فرق 
می کند. در فدراسیون های دیگر رئیس مجمع 
که وزیر است، حق دارد آن را تغییر بدهد ولی 
در فدراس��یون فوتبال این طور نیست. اگر قرار 
است تغییری صورت بگیرد، باید با نظر مجمع 
باشد. اگر رئیس فدراسیون استعفا بدهد یا فوت 
کند یا به دلیلی کنار برود، نایب رئیس فدراسیون 
وظیفه را برعهده می گیرد. وی درباره انتخابات 
فیف��ا و حمایت از کاندیداه��ای این انتخابات، 
گفت: مدنظر ما و آس��یا ریاست شیخ سلمان 
اس��ت. ما باید یک شخص را از آسیا برای فیفا 
انتخاب کنیم که برای ما یک حس��ن و امتیاز 

است. فعلا حمایت ما از شیخ سلمان است.

جوکوویچ اوپن استرالیا را فتح کرد
مرد ش��ماره یک تنیس جه��ان با غلبه بر 
اندی ماری، نخستین گرنداسلم فصل را برای 
شش��مین بار در دوران بازیگ��ری اش فتح کرد. 
با قهرمانی ن��واک جوکوویچ پرونده رقابت های 
تنیس اوپن اس��ترالیا روز )یکش��نبه( در شهر 
ملبورن بسته شد. مرد شماره یک تنیس جهان 
برای کسب ششمین قهرمانی اش در نخستین 
تورنمنت از 4 گرنداسلم )معتبرترین رقابت های 
تنیس( فصل، اندی ماری اس��کاتلندی را در 3 
ست متوالی شکست داد و یازدهمین قهرمانی 
خود را درگرنداس��لم ها به ثبت رس��اند. با این 
قهرمانی جوکوویچ که در فینال اوپن استرالیای 
س��ال گذشته نیز ماری را شکس��ت داده بود، 
امتی��ازات خ��ود را در صدر ج��دول رده بندی 
برترین تنیس��ورهای جهان به 16 هزار و 790 
رس��اند و حاش��یه امنیتش در صدر جدول را 

افزایش داد.

لازمه تحول در فوتبال ایران
محمد سررش�ته داری: باید درباره فوتبال هم 
تغییر فلس��فه داشته باش��یم و بدانیم که این 
رش��ته برای جامعه ضروری است و پتانسیل 
این را دارد که ژاوی را با پول بخش خصوصی 
به ای��ران آورد. همین چن��د روز قبل بود که 
س��لفی نکونام و ژاوی فض��ای مجازی و البته 
رسانه های کاغذی را پر کرد. این عکس روی 
جلد روزنامه ها رفت تا پس از او پورعلی گنجی 
نیز همین مس��یر را برود. مکان این عکس اما 
بسیار مهم بود، این دو  در قطر با ژاوی عکس 
گرفته بودند، نه در اسپانیا و در کنار ژاوی در 
لالیگا. البته پیش از این نکونام تا لالیگا رفته 
بود و سال های زیادی را آنجا سپری کرده بود 
اما به هر حال ژاوی در قطر بود، با مبلغ عجیب 
40میلی��ون یورو. این عدد به ریال می ش��ود 
چیزی ح��دود 1۵0 میلیارد توم��ان. عددی 
عجی��ب و غریب برای فوتبال م��ا. با این عدد 
می ت��وان تقریبا نصف لیگ برت��ر را برای یک 
س��ال تمام چرخاند. عددی رویایی و غیرقابل 
اندازه گی��ری. با این وجود چه باید گفت؟ این 
عکس آیا رشک برانگیز نیست؟ رشک برانگیز 
نیست که یک تیم عربی بتواند ژاوی را نه در 
دوران بازنشستگی که در دوران اوجش به قطر 
ببرد و مردمانش را درگیر خود کند؟ آیا روزی 
خواهد رس��ید که فوتبال ما هم متمول باشد 
و این همه کاس��ه گدایی و چه کنم چه کنم 
نداشته باشد و بتواند چنین سورپرایزی برای 
مردم داش��ته باشد؟ پاس��خ فعلا منفی است. 
ت��ا روزی که این فوتب��ال از بیت المال ارتزاق 
می کند، همین دوزار پولی را که خرج می کند 
هم زیر تیغ اس��ت که چرا به فوتبالیست های 
برتر خودش هم یکی، دو میلیارد تومانی پول 

داده است.
در واقع اینجا فوتبال اس��یر یک جور ترمز 
ش��دید است، ترمزی به نام قوانین، ترمزی به 
ن��ام پول دولت و بیت الم��ال اگرنه فوتبال در 
ایران تا حدود زیادی توان رسیدن به این نقاط 
را دارد اما باید فلس��فه اش را برای رسیدن به 

این نقطه عوض کند.
اولین فلس��فه ای که باید عوض ش��ود این 
اس��ت که فوتبال یک بازی و سرگرمی است، 
یک جور پ��ول حرام کردن اس��ت، یک جور 
اصراف است. شاید قبلا چنین بود اما آیا نباید 
در دوران فعل��ی جور دیگری فک��ر کرد و به 
دلیل این ریخت وپاش های افسانه ای فکر کرد؟ 
فوتبال نه یک سرگرمی که یک صنعت است، 
فراموش نکنید دولت های بسیاری هستند که 
میلیاردها هزینه می کنند تا مردمشان یک یا 
چند روز شاد در س��ال داشته باشند، فوتبال 
ام��ا هم هیجان را بالا می برد و آدرنالین تولید 

می کند و هم می تواند خصوصی باشد.
حض��ور ژاوی در قط��ر و آن عکس ه��ای 
سلفی برای ما بسیار می تواند تاثیرگذار باشد 
و الهام بخش. اولین تاثیر فوتبال بزرگ داشتن 
این است که جرم و تخلف و افسردگی کاهش 
می یابد، دومینش بالا رفتن راندمان کاری در 
پی بالا رفتن آدرنالین و امید به زندگی است 
و... فوتبال می تواند استفاده از مواد مخدر را کم 
کند، می تواند خانواده ها را به محیطی جذاب 
و پرهیجان و دوس��ت داشتنی تبدیل کند اما 
با ش��کل کنونی، ژاوی که سهل است، همین 
بازیکنان خودمان هم در ایران نمی مانند و در 
اولین فرصتی که می توانند می روند به روسیه، 
به قطر، به امارات، ب��ه تایلند و بنگلادش و... 
برترین هایمان ب��رای دیگران در دنیا رقص پا 
می زنند و هنر فوتبال را به نمایش در می آورند 
و این برای آینده خوب نیست. فلسفه فوتبال 
در ایران باید تغییر کند، اگر می خواهیم روزی 
امثال ژاوی را در ایران ببینیم، باید حق پخش 
تلویزیونی را مصوب کنیم، باید قانون کپی رایت 
را به اجرا درآوریم، قانونی که اجازه نمی دهد، 
حس��ین قلی خان لباس باش��گاه ها را، پرچم 
و کلاه باش��گاه ها را  تولید کند و بفروش��د و 
پولش را به جیب بزند. باید فلسفه این موضوع 
کاملا عوض شود تا هواداران نپرسند باشگاه ها 
برای ما چه کرده اند بلکه از خود بپرس��ند ما 
برای باش��گاه ها چه کرده ایم؟ آیا از فروش��گاه 
باش��گاه خرید کرده ایم؟ در رستوران باشگاه 
غذا خورده ایم؟ باید به دو تیم برتر و ش��اید 3 
تیم برتر از منظر هواداران دقت کنیم و توجه. 
پرسپولیس، اس��تقلال و تراکتور و البته همه 
دیگرانی که هوادار دارند را لای پر قو بگذاریم 
و بهتری��ن مدیران و بهترین امکانات مان را به 

آنها بدهیم.
بای��د نگاه مان به بالا باش��د نه ب��ه پایین. 
هیات مدیره ه��ای این باش��گاه ها نباید حیاط 
خلوت سیاسیون باشد، باید از آدم هایی باشند 
که هدفش��ان فوتبال است، نه اینکه هدفشان 
خودشان باشند.اگر همه این موارد انجام شد 
10 س��ال بعد ش��اید بتوان امثال ژاوی را هم 
به ایران آورد به ش��رط تغییر فلسفه. فراموش 
نکنید ایران و ایرانی بزرگ است و باید بزرگ 
فکر کند. نباید همین جا که هس��تیم بمانیم 
بویژه در فوتبال که یک جور نماد مدیریت در 
ابعاد بین المللی است و بعضا جنگی نرم است 

در منطقه یا در ابعاد جهانی.

یادداشت اخبار

باربد بهراد: فقط نزدیکان به وزیر ورزش می دانند 
ک��ه او چه علاقه ای به تغیی��ر کادر فنی تیم ملی 
دارد. وزارت ورزش و جوان��ان از چن��د ماه قبل با 
فدراس��یون فوتبال وارد یک معامله ش��ده است؛ 
حفظ صندلی با شرط و شروط. دقیقا آخرین روز 
سال 1393 بود که در یک صبح جمعه، در محل 
کمپ تیم های ملی، کفاش��یان و کی روش به یک 
توافق شوکه کننده رسیدند؛ کفاشیان صریحا اعلام 
کرد ما بودجه لازم را نداریم و قرار نیس��ت وزارت 
ورزش هم حمایت خاصی انجام دهد از این رو بهتر 
است ش��ما بروید. به همین سادگی آقای رئیس 
یک ب��ار قید کی روش را به صورت کاملا جدی زد 
اما فش��ار مردم و طبیعتا دولت، باعث شد وزارت 
ورزش و جوان��ان به رغم میل باطنی رئیس��ش با 
فرستادن حسنی خو، قول های لازم را به کی روش 
بدهد. نتیجه این شد که پس از چند جلسه مهم 
و سرنوشت ساز، برخلاف توافق صورت پذیرفته در 
کمپ تیم های  ملی، کی روش ماندنی شد. اما از آن 
روز تا حالا که تقریبا 10 ماه می گذرد چه اتفاقی 
رخ داده اس��ت؟ وضعیت چمن کمپ بهبود پیدا 
کرد؟ مش��کل لباس و اسپانسر چطور؟ بازی های 
تدارکاتی چندتا دقیقا اوکی شده است؟ کی روش 
چند ماه نبود و حالا در آس��تانه بازگشت به ایران 
می بیند که  آش و کاس��ه همان است که پیش از 
 این ب��ود. وزارت ورزش که به زعم خودش حدود 
8 میلیارد برای تیم فوتبال امید هزینه کرد تا دست 
آخر آنها نظاره گر صعود عراق جنگ زده به المپیک 
باشند، چرا این کمک ها را به تیم کی روش نکرد؟ 
اصل داستان این است؛ آقای وزیر ورزش و جوانان 
از ت��ه دل آرزوی خروج کی روش را دارد. این یک 
خواس��ته قلبی و ش��خصی اس��ت؛ همان طور که 
ممکن است یک مدیر از یک مربی خوشش نیاید. 
مصاحبه های عجیب او علیه کی روش در آرش��یو 
موجود اس��ت اما مشکل بزرگ تر این است دولت 
نمی خواهد با بیرون کردن کی روش  برای خودش 
هزینه بی جهت تولید کند.از این رو وزارت ورزش و 
جوانان باز هم توپ را به زمین فدراسیون فوتبال 
می اندازد. یعنی بهتر اس��ت خود کفاشیان، بازی 
را ط��وری پیش ببرد که ک��ی روش این بار بدون 
فوت وقت از ایران رفته و یک مربی ممتاز خارجی 
دیگر جانشینش شود. اگر این پروسه سریع انجام 
شود شاید وقت کافی برای اعترضات مردمی باقی 
نماند. مشکل بودجه هم نخواهیم داشت چرا که 
در صورت رفتن کی روش، وزارت ورزش و جوانان 

از هم��ان منبعی که به تیم امی��د کمک کرد، به 
فدراسیون فوتبال هم سخاوتمندانه مدد می رساند. 
اما در این بین چه چیزی به کفاش��یان می رسد؟ 
کنار هم قرار دادن اتفاقات نش��ان می دهد، حفظ 
 صندل��ی ریاس��ت فدراس��یون فوتب��ال به مدت 
4 س��ال دیگر می تواند بهای این بازی باشد. چند 
روز دیگ��ر کی روش به ته��ران باز می گ��ردد اما 
ش��رایط هیچ تغییری نکرده است. شاید طرفین 
منتظر یک مصاحبه و اعتراض آتش��ین از سوی 
کی روش هستند تا س��ناریوی خروج مجددا آغاز 
شود. این بار در آستانه انتخابات، بازی بسیار جدی 
اس��ت. تنها برگ برنده کی روش هم جبهه بزرگ 
مردمی است که علاقه دارند او همچنان سرمربی 
تیم ملی باقی بماند اما اگر طرف مقابل روی وعده 
خود باقی نماند کی روش چرا باید بماند؟ روزهای 
سرنوشت س��ازی  پیش روی فوتبال م��ا قرار دارد.  
ام��ا اگر هر خبری دال بر احتمال خروج کی روش 

شنیدید آن را بی ارتباط با این سناریو ندانید. 
چرا نکونام پیش�نهاد دس�تیاری تیم ملی را  ■

فعلا نپذیرفته است؟
پس از حضور نکونام در س��ایپا خیلی ها تصور 
کردند این آخرین سال فوتبال اوست و قرار است 
در پایان لیگ پانزدهم دس��تیار کی روش ش��ود. 

حالا حضور نکون��ام در لیگ قطر و تمایلش برای 
حضور برای سال بعد ش��ائبه هایی را پدید آورده 
اس��ت. در بی��ن بازیکنان فعلی و س��ابق تیم ملی 
فوتبال کشورمان، هیچکس به اندازه جواد نکونام 
به کارلوس کی روش نزدیک نیست. کاپیتان سابق 
تیم ملی فوتبال کشورمان که به واسطه تسلط بر 
زبان اسپانیولی، همیشه بدون مترجم و راحت با 
سرمربی تیم ملی صحبت می کرد، از ارکان اصلی 
تصمیم گیری های او به حساب می آمد. به عنوان 
مثال مهدی رحمتی پس از خداحافظی عجیبش 
و س��پس دور ماندن چند س��اله از تیم ملی بارها 
مدعی ش��د این جواد نکونام بود که موجب ش��د 
کی روش قید او را بزند. رحمتی چند س��ال قبل 
در برنامه نود به صورت غیرمس��تقیم گفت کاش 
زبان اسپانیایی بلد بود تا بتواند با کی روش ارتباط 
خ��اص بگیرد. از س��وی دیگر بنا ب��ه گفته علی 
کفاشیان، کی روش عنوان کرده تنها دستیار ایرانی 
که می تواند به کادر فنی تیم ملی اضافه شود جواد 
نکونام است. کاپیتان س��ابق تیم ملی می داند هر 
روزی که کفش های��ش را آویزان کند از فردایش 
می تواند به عنوان فاخر مربی تیم ملی زیر دس��ت 
کی روش فعالیت کند؛ عنوانی که خیلی ها آرزویش 
را دارند از جمله فرهاد مجیدی که همه تلاشش 

را انجام داد اما برخلاف نکونام و کریمی هرگز در 
لیست کی روش قرار نداشت و ندارد. با این وجود 
عنوان شده بود قرار است در پایان فصل، نکونام با 
پیراهن سایپا از فوتبال خداحافظی کند و سپس از 
اردیبهشت ماه کارش را با تیم ملی شروع کند. ولی 
چه شده که اینک برنامه نکونام تغییر یافته است؟ 
او اصرار داشت عوض قرارداد ۵ ماهه با العربی قطر، 
با آنها قرارداد یک س��ال و نیم��ه ببندد و این به 
آن معناس��ت که نکونام دست کم یک سال دیگر 
می خواهد فوتبال بازی کند. از سوی دیگر یکی از 
رسانه های قطری در خبری اختصاصی مدعی شده 
بود شاید کی روش ابتدای سال جدید خورشیدی 
از تیم ملی فوتبال ایران برود. وقتی تصمیم نکونام 
برای خداحافظی عوض ش��د این شائبه به وجود 
آمد که او احساس کرده قرار نیست کی روش سال 
9۵ در فوتب��ال ایران فعالیت کن��د. در این مورد 
فدراسیون فوتبال همه چیز را تکذیب کرده است 
اما تصمیم نکونام کمی غافلگیر کننده است و باید 
دید آیا او خبری دارد که رس��انه های ایران ندارند 
یا واقعا میل شخصی اش است یک سال بیشتر به 
فوتبالش ادامه ده��د و در صورت صعود تیم ملی 
ایران به ج��ام جهانی 2018 روس��یه، آنوقت در 

کسوت مربی به کادر تیم ملی افزوده شود.

 تصمی��م متحد پرسپولیس��ی ها ب��رای عدم 
حضور در مراسم ختم همایون بهزادی حالا برای 
آنها چالش آفرین شده است. مدیریت باشگاه حالا 
با این اتهام مواجه اس��ت که چرا نباید قرمزها در 
مراس��م یک��ی از مهم ترین عناصر تاریخ باش��گاه 
حاضر باشند؟ باشگاه پرسپولیس پس از تاسیس 
در 2 برهه تا آس��تانه انحلال پیش رفت. اگر امروز 
باشگاهی به نام پرسپولیس است و بلای شاهین بر 
س��ر این تیم نیامد، یکی از دلایل بزرگش مرحوم 
همایون بهزادی اس��ت. مردی که هرکاری کرد تا 
بلای شاهین بر س��ر پرسپولیس تازه متولد شده 
نیاید. اما چه کسی باور می کرد در مراسم ختمش 
از بی��ن بازیکنان فعلی تنها محس��ن بنگر حضور 
داشته باشد. پرسپولیسی ها اکثرا در مراسم تشییع 
و بهش��ت زهرا)س( حاضر بودند اما به غیر از بنگر 
هیچکدام آنها به مس��جد نیامدند. گفته می شود 
قبل از مراس��م مس��جد بازیکنان در جلسه ای به 
ای��ن نتیجه گیری رس��یدند به خاط��ر عکس های 
سلفی و این مس��ائل به مسجد نروند اما بنگر که 
مخالف این حرف بود به مراس��م ختم رفت. پس 
از آن رس��انه ها بشدت به این موضوع پرداختند و 
عده ای گفتند آنها به تولد محس��ن مسلمان رفته 
بودند. اما یکی از بازیکن��ان فاش کرد که تولد در 
شب بوده و اصلا زمانش با مراسم ختم یکی نبود. 
پیرو همی��ن موضوع مدیر برنامه مهدی طارمی و 
احمد نوراللهی خودش مصاحبه ای را از زبان طارمی 
روی سایت ش��خصی اش منتشر کرد تا اینچنین 

مثلا بیان کند چرا طارمی و س��ایر پرسپولیسی ها 
به مراسم ختم نرفتند. اما مدیریت باشگاه بشدت 
از سوی رسانه ها زیر سوال رفته است و حالا گفته 
می شود به خاطر این موضوع یک بحران به دروازه 
سرخ ها نزدیک شده است. البته در مصاحبه مهدی 
طارمی که کاملا مشخص است ادبیات او نیست و 
مدیر برنامه هایش که در چند جا از خودش هم نام 
آورده آن را ترتیب داده، باز هم نرفتن آنها به مسجد 
توجیه نشده است.  پرسپولیسی ها بهتر بود بهانه 
دیگری را می آوردند، چرا که کل تیم تراکتورسازی 

به مسجد آمد و هیچ اتفاقی هم رخ نداد. 

پیوس: بازیکنان یادشان باشد نوبت آنها هم  ■
می رسد 

پیشکسوت تیم فوتبال پرسپولیس گفت: بازیکنان 
پرسپولیس حتی اگر کار مهمی هم داشتند باید آن 
روز به مراسم ختم می آمدند و بعد به سراغ کارشان 
می رفتند. فرش��اد  پیوس در ابتدا درباره عکسی که 
از او در کن��ار طارمی و محمدخانی در ش��بکه های 
اجتماعی منتشر شده، اظهار داشت: موضوع خاصی 
نب��ود. ما در یک جمعی ب��ا یکدیگر ملاقات کردیم 
و عکس��ی هم به یادگار گرفتی��م. طارمی همواره از 
من چه ب��ه صورت تلفنی و چه به صورت حضوری 

مشورت گرفته و این بار هم سعی کردم صحبت هایی 
با او انجام دهم که به دردش بخورد. البته او در پایان 
ملاقات مان به من گفت می خواهد از این پس بیشتر 
با من در تماس باش��د تا به او مشورت بدهم. پیوس 
درباره انتقاداتی که بازیکنان پرسپولیس بابت عدم 
حضور در مراس��م ترحیم همایون بهزادی و شرکت 
در جشن تولد محسن مسلمان می شود، بیان داشت: 
این شتری است که در خانه هرکسی می خوابد. پس 
بازیکنان پرسپولیس اگر این روزها به پیشکسوتان 
خود اهمیت ندهند چند س��ال دیگر خودش��ان به 
چنین دردی دچار خواهند شد. بازیکنان تیم بزرگی 
مثل پرس��پولیس باید یاد بگیرند در چنین مواقعی 
حضور در مراس��م ختم و ع��زاداری خیلی مهم تر از 
شرکت در یک جشن تولد است. حتی اگر کار مهمی 
هم داش��تند باید آن روز به مراس��م ختم می آمدند 
و بعد به س��راغ کارش��ان می رفتند. وی در واکنش 
به اینک��ه مهدی طارمی اعلام ک��رده اگر بازیکنان 
در مراس��م ختم حاضر می شدند مردم برای گرفتن 
سلفی آویزان آنها می شدند، اذعان داشت: مردم هم 
دل دارند. یکسری از این افراد به عشق پرسپولیس 
تمام کش��ور را س��فر می کنند تا تیم محبوب شان 
پیروز شود. یک عکس گرفتن ساده آن قدر زحمتی 
برای بازیکنان ندارد. شخصا برای خودم بارها اتفاق 
افتاده اعصاب درس��تی نداش��تم اما به درخواس��ت 
مردم برای گرفتن عکس پاسخ رد ندادم. ما وظیفه 
خود می دانیم پاس��خ محبت مردمی که سال ها در 

استادیوم حمایت مان کردند را بدهیم.

پیش شرط حمایت وزارت ورزش از کفاشیان

کی روش باید برود

چرا قرمزها در مراسم ختم بهزادی نبودند؟

بحران جدید در پرسپولیس


